
Excursionisme 
LA DELEGACIÓ DE LA UNIÓ EXCURSIONISTA 

DE CATALUNYA DE LA VALL DEL TENES 

Aquesta és la noticia: Santa Eulalia ja té 
un Centre Excursionista. O millor dit; perso-
nes del nostre pöble, han entrât a formar 
part d'un grup excursionista. 

Com ha esdevingut aquest fet? D'ençà 
d'uns anys —potser pel procès vital de can-
vi deis nostres pobles, on cada dia hi ha 
menys tranquillitat i més maquinització, 
menys silenci i més soroll—, s'han anat pré-
sentant casos aïllats de persones que fruei-
xen veient paisatges feréstecs, estant amb 
calma al bosc o a la muntanya, coneixent ser-
ralades, comarques i pobles de Catalunya. 

No ha estât pas una afecció passatgera 
sino arrelada en aquests peoners, i més 
d'una vegada varen pensar amb la possibili-
tat d'una entitat excursionista. Mai, però, 

s'havia envestit l'empresa seriosament fins 
l'estiu passat. Va ser llavors quan un grup 
de joves —bàsicament seguint ('empenta de 
Mn. Jaume—, es van plantejar la qüestió. Va-
ren informar-se de les diverses possibilitats 
que hi havia: Constituir-se com a Centre in-
dependent, afiliar-se a una entitat de Barce-
lona o formar una delegació de la Unió Ex-
cursionista de Catalunya aquí, ais pobles de 
la Valí del Tenes. Va semblar que aquesta 
última era la solució més adequada. 

En aquells moment, val a dir-ho, els promo-
tors varen treballar de valent fins aconseguir 
el qué volien: l'acceptació del grup per part 
de la UEC. 

Ja fa mig any que l'entitat funciona i, fins 
ara creiem que no ens podem pas queixar. 

— Vuitanta socis en conjunt, molts d'ells 
joves, però també de grans. A Santa Eulalia, 
som quinze; potser podriem ser més, però 
pensem que es tracta de fer l'obra ben feta 

d'una manera constant. 
— Les excursions fetes —una o dues cada 

mes— han aplegat força colles de jovent. 
S'han anat aprenent tècniques i coneixent 
pobles i paisatges. 

— Es va portar un pessebre a Puiggraciós 
per Nadal. Després el vàrem treure, però en-
cara hi ha un llibre de firmes a disposició 
de tothom. 

— Es va participar en una marxa Juvenil. 
El résultat va ser més que acceptable tenint 
en compte que era la primera «sortida». 

— També s'han fet altres activitats, com 
sessions de diapositives i xerrades sobre el 
tema muntanya. 

— Es va organitzar la festa de la «Flama 
del Canigó» per la vetlla de Sant Joan. 

— I finalment, es realitzen aquests dies 
dues travesses pel Pirineu Central —Sant 
Maurici i Aneto—. 

Totes aqüestes coses constitueixen un ba-
iane més aviat modest, però ja és suficient 
per veure com l'entitat va fent carni a poc 
a poc però amb fermesa. 

Aixi dones, si us ve l'afecció per la mun-
tanya o per anar coneixent més aspectes de 
la nostra terra, potser, en algún cas, us po-
drem donar un cop de ma. 

Sereu ben rebuts. Ja ho sabeu des d'ara. 

L[. Galobart 
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